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                                                 Protokół nr  5/2015 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej   

Rady Gminy Poczesna  z dnia 22 kwietnia 2015 roku. 
 
Obecni wg załączonej listy obecności. 
Porządek  posiedzenia: 
 
1. Kontrola wydatkowanych środków finansowych z budżetu gminy na dodatki 

mieszkaniowe.  
2. Kontrola wykorzystania dotacji przez kluby sportowe. 
3. Sprawy różne. 
 
Ad.1 
Informacje o  wydatkowanych środkach finansowych z budżetu gminy na dodatki 
mieszkaniowe przedstawił  Skarbnik gminy, Piotr Dobosz. 
Głos zabierali: 
 
- Tadeusz Bajdor zapytał czy dokonywane wpłaty za czynsz pokrywają koszty 
remontów realizowanych na terenie Osiedla. 
- Wójt gminy - nie pokrywają, koszty remontów w znacznej części pokrywane są ze 
sprzedaży mieszkań. 
 
Komisja wypracowała wniosek, aby przeprowadzić kontrolę zasadności przyznania 
dodatków mieszkaniowych w celu „wyłapania” nadużyć przez osoby składające 
wniosek. 
Na tym dyskusję zakończono. 
 
Ad.2 
Komisja dokonała kontroli wykorzystania dotacji przez kluby sportowe. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Ad.3 
W tym punkcie głos zabierali: 
Przewodniczący Komisji przedstawił pisma jakie wpłynęły do komisji tj.: 
 
1. odpowiedzi Wójta gminy na wnioski z posiedzenia Komisji w dniu 19 marca 2015r. 
 
2. apel Wojewody Śląskiego w sprawie repatriacji. 
 
 Komisja negatywnie zaopiniowała ww. pismo. 
 
Na tym Komisja zakończyła posiedzenie. 
                       
Protokół sporządziła:                        Członkowie Komisji Rewizyjnej:  
 
Magdalena Caban                            Bajdor Tadeusz         – Przewodniczący Komisji   

                                                         Kucia Waldemar        – członek                           

                                                         Sikora Grzegorz        – członek                           

          Synoradzka Ewa       – członek                            

                                                         Wąsińska Barbara    – członek                           


